Terms and Conditions

- The new value proposition is effective from 15 December 2022.
- All applications meeting qualifying criteria entered into the system after this date will be eligible for bonus miles.
- Definition of a new card customer Any customers who does not have an existing credit card with SAB and customers who have SAB credit cards and are eligible for 2nd card, without splitting credit limit.
- Customers who close their existing SAB credit card and apply for the SAB AlFursan credit card will not be allowed to avail this offer of bonus miles.
- Customers who have existing SAB credit cards and switch their cards to SAB AlFursan credit card will not be entitled to bonus miles
- Cardholder will earn welcome bonus miles of 30,000 upon card activation (Activation to be within 90 days of issuance).
- Cardholder will earn 30,000 bonus miles when they have spent 20,000 SAR in first 90 days of card issuance.
- Additionally, cardholders will earn 40,000 bonus miles when they have spent 30,000 SAR in 180 days of card issuance (total spend SAR 50,000).
- If primary credit card does not meet the spend criteria in the first 90 days from card issuance date, the bonus miles will not be awarded.
- Bonus Miles will be credited to customers AlFursan account in the
 1 month after when they meet the promotion miles spend criteria.

Tier Miles T&Cs

- 50% more tier miles will be effective from 1st of Jan 2023.
- Bonus tier miles for previous month will be awarded no later than the last business day of the next month.
- Cardholder will be eligible for bonus tier miles for the SAUDIA flights only booked using SAB AlFursan cobrand.
- Ensure to add your AlFursan membership number while booking flights with SAUDIA.
- To be eligible to earn 50% more tier mile member SAB AlFursan cobrand must be spend active.
- The Tier Miles for a given year is valid from Jan Dec.
- Once you attain Silver Tier you will not be eligible for 50% more Tier Miles.
- This proposal is not valid for AlFursan Silver and Gold tier members.

الشروط والأحكام

- يســري عرض القيمة الجديد اعتبارًا من 15 ديســمبر 2022.
- جميع الطلبات التي تتوافق مع المعايير المؤهلة التي تم إحخالها في النظام
 بعد هذا التاريخ ســتكون مؤهلــة للحصول على الأميال الإضافية.
- تعريــف العميــل الجديد للبطاقة أي عميل ليــس لديه بطاقة ائتمان مع الأول والعــملاء الذين لديهــم بطاقات الأول الائتمانية وهم مؤهلــون للحصول على البطاقة الثانية ، دون تقســيم حد الائتمان.
- لــن يُســمح للعملاء الذين يغلقــون بطاقة الأول الائتمانيــة الحالية الخاصة بهم ويتقدمــون بطلب للحصول على بطاقة الأول الفرســـان الائتمانية بالاســـتفادة من عرض الأميال الإضافية.
- العــملاء الذين لديهم بطاقــات الأول الائتمانية ويحولون بطاقاتهم إلى بطاقة
 الأول الفرســان الائتمانية لــن يحصلوا على أميال إضافية.
- سيكســب حامــل البطاقــة مكافــأة ترحيبية بقيمــة 30,000 ميل عند تنشــيط
 البطاقــة (يكــون التفعيل في غضون 90 يومًا من الإصدار).
- سيكســب حامــل البطاقــة 30,000 ميــل مكافــأة عنــد إنفــاق 20,000 ريال ســعودي في أول 90 يومًا من إصدار البطاقة.
- بالإضافــة إلى ذلك ، سيكســب حاملي البطاقــات 40،000 ميل إضافية عندما ينفقــون 30،000 ريــال ســعودي في 180 يومًا مــن إصدار البطاقــة (مجموع الانفاق 50,000 ريال سعودي).
- إذا كانــت بطاقــة الائتمان الأساســية لا تتوافق بمعاييــر الإنفاق في أول 90 يومًــا من تاريخ إصدار البطاقة ، فلــن يتم منح الأميال الإضافية.
- ســتتم إضافة الأميال الإضافية إلى حســاب الفرسان للعملاء في الشهر الأول
 بعد اســتيفائهم لمعايير إنفاق الأميال حســب العرض الترويجي.

شروط وأحكام أميال االفئات

- ســيتم تفعيل أميال الفئة بنســبة 50% إضافية اعتبارًا من 1 يناير 2023.
- · سيتم منـح أميــال الفئة الإضافية للشــهر الســابق في موعد أقصــاه آخر يوم عمل من الشهر التالي.
- سيكون حامــل البطاقة مــؤهلاً للحصــول على أميــال الفئــات الإضافية على
 رحلات الســعودية المحجوزة فقط باســتخدام بطاقة الأول الفرسان الإئتمانية.
 - تأكد من إضافة رقم عضوية الفرسان أثناء حجز الرحلات مع السعودية.
- لكي تكون مؤهلاً لكسـب 50% من أميال الفئة ، يجب أن تكون بطاقة الأول الفرسان الإتمانية نشطة.
 - أميال الفئة لسـنة معينة صالحة من يناير إلى ديسـمبر.
- بمجــرد وصولــك إلــى الفئــة الفضية ، لــن تكون مــؤهلاً للحصــول على 50% الاضافية من أميال الفئة.
 - هذا العرض غير صالح لأعضاء الفرســـان الفضى والذهبى.



